
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 22.05.2019 

 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných 
oboznámila s programom zasadnutia: 

  
1. Informácia o činnosti ŠK Zemplín  judo Michalovce 
2. Informácia o činnosti HK Iuventa Michalovce 
3. Informácia o zápise žiakov do 1. roč. ZŠ  a podávaní žiadosti o prijatie     
    do MŠ  - stav po zápise  
4. Rôzne 
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
Prítomní:   Viliam Kohút – predseda ŠK Zemplín 
                   Mgr. Ján Beňadik – športový riaditeľ HK Iuventa 
                   Ing. Katarína Poláková – vedúca OŠaŠP 
 
Program rokovania  bol schválený všetkými prítomnými členmi. 
 
                      

R O K O V A N I E  
 

1. Informácia o činnosti ŠK Zemplín  judo Michalovce  -správu o činnosti a doterajších  
výsledkoch predniesol predseda ŠK Zemplín Viliam Kohút.  
       Vzhľadom k doterajším dosiahnutým výsledkom činnosť klubu hodnotil vysoko pozitívne. 
V klube  sa venujú kategóriám od prípravky žiakov, dorastencov, ženy, muži  až  po 
veteránov. Veľmi aktívne sa počas uplynulého polroka  zapojili do súťaží. Zúčastnili sa 
Novoročného turnaja v Bardejove, Grand Prix Banská Bystrica, Majstrovstvá SR Juniorov 
v Banskej Bystrici, MT Pezinok – žiaci a dorastenci, Otvorené majstrovstvá v Poľsku – Jaslo, 
Otvorené majstrovstvá Maďarska veteránov, Majstrovstvá SR open masters v Považskej 
Bystrici, 8. ročník Memoriálu Miroslava Gabča, MVC Bardejov, MVC Rimavská Sobota. Zo 
svetových súťaží spomenul Majstrovstvá sveta veteránov v Cancun, Mexiko, ktorých sa 
zúčastnilo 1 125 pretekárov zo 45 krajín,  kde Čopák Gabriel a Kolesár Peter obsadili úspešné 
5. miesto.  Najbližšia plánovaná  akcia je 49. ročník Veľkej ceny mesta a Majstrovstvá sveta 
mladších žiakov.  
 

2. Informácia o činnosti HK Iuventa Michalovce  - správu o činnosti klubu prezentoval  
športový riaditeľ HK Iuventa Mgr. Ján Beňadik. 
       V klube bola vypracovaná nová koncepcia prípravy hráčok v klube. Bola vytvorená 
pohybová príprava najmenších v pondelok doobeda. Klub celoročne spolupracuje s piatimi 
Materskými školami. Na štyroch Základných školách vedú 7 krúžkov v prvom až štvrtom 
ročníku. Deti v rámci krúžkov navštevujú 1x týždenne aj Chemkostav arénu. Pravidelne 
mesačne sa v Chemkostav aréne uskutočňoval turnaj krúžkov z Michaloviec, Sobraniec, 



Pavloviec, Sečoviec, Trebišova a Vranova. Dve družstvá sa zúčastnili  krajskej súťaže 
Košického a Prešovského kraja v minihádzanej. Mladšie žiačky A sa stali celkovými víťazkami 
krajskej súťaže Košického a Prešovského kraja. Staršie žiačky A obsadili v tejto súťaži 2. 
miesto. Mladšie dorastenky sú účastníkmi 1.ligy dorastu SHZ, aktuálne obsadili 5. miesto. 
Družstvo starších dorasteniek je  účastníkom 1. ligy dorastu SZH s aktuálnym obsadením 3 
miesta. Z úspechov školských športových stredísk spomenul žiačky Iuventy a žiačky 5. a 6. 
ročníka ZŠ Okružná, ktoré sa stali víťazkami celoslovenskej súťaže školských športových 
stredísk v hádzanej. Hráčky sa zúčastňujú aj medzinárodných turnajov – Hummel Cup – 7. 
miesto, Sladovňa Cup – 4. miesto.  
 

3. Informácia o zápise žiakov do 1. roč. ZŠ  a podávaní žiadosti o prijatie  do MŠ  - stav 
po zápise – informáciu predniesla vedúca OŠaŠP Ing. Katarína Poláková.  

     Zápis žiakov na MŠ a ZŠ  bol ukončený 30.4.2019 – je to predpokladaný počet žiakov a 
detí. Po tomto zápise na školský rok 2019/20 je vidno menší pokles žiakov oproti minulému 
roku, vzhľadom k tomu že je 429 deviatakov a 405 zapísaných žiakov. Celkový počet žiakov 
po zápise je 4 095, minulý školský rok to bolo 4108 detí. 
Ing. Poláková odôvodnila úbytok žiakov migráciou obyvateľstva a štúdium mimo našej 
republiky.  Materské školy v meste navštevuje 896 detí. Je menší pokles predškolákov a to 
272  detí. 
      Informáciu podala aj prebiehajúcej rozsiahlej rekonštrukcii  MŠ na ul. Vajanského 5, 
stavebné práce na tejto škôlke sú ukončené. Toho času prebiehajú úpravy a maľovanie stien. 
Materská škola bude v prevádzke od 1.9.2019. 
 
4.Rôzne -  Ing. Nebesník poukázal na problém naplnenia športových tried žiakmi. Vedenia 
škôl v meste nie sú ústretové. Je tiež nižší počet žiakov. Zdôraznil, že k problému prispieva aj 
normatívny systém financovania. 
 
 Mgr. Piskay uviedol, že tento problém je aj na stredných školách.   
 
 

Predsedníčka komisie ukončila zasadnutie a poďakovala prítomným za spoluprácu. 

 

Mgr. Anna Berešová  

predsedníčka komisie 

Zapísala: Ľudmila Jurčová 

 


